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a r m a n m e l i . i r

 دولت قبل مخالف حضور بانوان 
در ورزش های زورخانه ای

ایسنا: سرپرست امــور اجرایی فدراسیون 
ورزش های زورخانه ای گفت: امور ورزش بانوان 
وزارت ورزش در دولت قبل مخالفت خود را با 
حضور بانوان در ورزش های زورخانه ای اعلام 
کرده اما هنوز این موضوع قطعی نیست و 
اختلاف نظرهای زیادی وجود دارد. مهرعلی 
باران چشمه گفت: با اعلام امور بانوان وقت 
وزارت ورزش، فعلا حضور بانوان در ورزش های 
زورخانه ای منتفی شده است. وزارت ورزش باید 
این موضوع را تعیین تکلیف کند و مسئولان 
وزارت ورزش هستند که در این خصوص 
تصمیم گیری می کنند. وی افزود: اختلاف نظر 
درباره این موضوع زیاد است. در این ورزش 
به این دلیل که مباحث دینی، فرهنگی و 
تاریخی مطرح است، مسئولان وقت وزارت 
ورزش با حضور بانوان در این رشته مخالفت 
کردند. امیدوارم وزارت تکلیف این موضوع را 

روشن کند. 

خارجازمستطیلسبز

علی رضا  فغانی: 
 به »رفیعی« 

اطلاعات اشتباه داده اند
غلامرضا رفیعــی مشاور حقوقی فدراسیون 
فوتبال در گفت وگو با برنامه فوتبال برتر مدعی 
شد، فشار تحریم ها به گونـه ای است که برای 
واردات تـوپ به ایران مشکل وجود دارد و 
از این رو داوران الـیتی که به خــارج کشور 
سفر می کنند باد توپ ها را خالــی می کنند 
و آنها را به ایران می آورند! این درحالی است 
که اظهارات مشاور حقوقی فدراسیون فوتبال 
در فضای مجازی مورد توجه قرار گرفته است، 
علیرضا فغانی به عنوان یکی از داوران مطرح 
فوتبال کشورمان گفت: درخصوص تحریم ها 
و مشکلات ورود وسایل و تجهیزات فوتبالی 
و غیرفوتبالی حق با آقای دکتر رفیعی بود و 
صحبت ایشان درمورد داوران با وجود شناختی 
که من از ایشان دارم، هیچ موقع علیه داوری 
حرفی نمی زنند و اگر این مطلب را عنوان 
کرده اند اطلاعات اشتباهی بود که به ایشان 
رسانــده اند. او در پــاسخ به این سوال کـه آیا 
داوران چنین اقدامـــی داشته اند یا خیر، افزود: 
بعداز برنامه ایشان که موجب گلایه داوران شد، 
آقای رفیعی با آقای افشاریان تماس گرفته اند 
و گفتند که منظوری نداشتند و چنین چیزی 
نبوده است. اطلاعات اشتباه به ایشان داده 
بودند. فغانی اضافه کرد: باید بگویم که داوران 
توپ هدیه می گیرند ولی توپی را بدون اجازه به 

ایران نمی  آورند.

دیـــدگــاه

تیم استقلال شرایط فوق العاده ای دارد و من فکر می کنم 
تغییرات در این مجموعه مثبت بوده است. هیات مدیره و 
مدیرعامل از جنس ورزش و فوتبال در کنار حفظ سرمربی 
و جذب حداکثری بازیکنانی که مدنظر فرهاد مجیدی بودند 
شرایط خوبی را ایجاد کرده و من فکر می کنم استقلال امسال 
تیمی است که می تواند بعداز سال ها خنده روی لب هواداران 
بیاورد و بهترین تیم سال های اخیر را خواهیم دید. فکر  می کنم 
شرایط خوبی در تیم حاکم باشد. من به تیم امسال خیلی 
خوش بین هستم و امیدوارم نتیجه زحمات مجموعه را در 
زمین ببینیم. در مورد شکست پرسپولیس مقابل الهلال اعتقاد 
دارم پرسپولیس هیچ جوره زورش به الهلال نمی رسید و از قبل 
هم محتمل بود این تیم شکست بخورد چرا که از لحاظ هزینه 
و شرایط آماده سازی و جذب بازیکنان گران قیمت و... فاصله 
زیادی میان فوتبال ما و عربستان وجود دارد و این واقعا جای 
تأسف دارد که فوتبال ایران با این همه علاقه مند به چنین 
وضعیتی افتاده که توانایی رقابت با تیم های آسیایی را نداشته 
باشیم. در مورد تغییرات در رأس وزارت ورزش و تاثیر آن در 
فوتبال،  من به شخص کار ندارم و بحث من در مورد مسعود 
سلطانی فر و حمید سجادی نیست ولی امیدوارم وزارت ورزش 
جدید سوای بحث رنگ ها و فارغ از مسائل آبی و قرمز به فوتبال 
ایران کمک کند. وزارت قبلی خیلی به فوتبال ما ضربه زد و چه 
در بحث ملی و چه در بحث باشگاهی خیلی ضربه خوردیم و 
امیدوارم در وزارت جدید نگاه تغییر کند و شرایط بهتری را 
شاهد باشیم.  نکته پایانی اینکه تیم ملی وضعیت خیلی خوبی 
دارد و با نتایج درخشانی که کسب شده صدرنشینی حق 
بچه های ماست و فکر می کنم امسال هم یک صعود راحت و 

بدون دغدغه به جام جهانی داشته باشیم.

پرسپولیس زورش به الهلال نمی رسید!  محمدعلــی گرایــی کاپیتــان تیــم ملی 
کشتی فرنگی ایران درحالی در مسابقات جهانی 
اسلو نروژ توانست به مدال برنز برسد کــه وی 
2 ماه قبل از این مسابقات در المیپک توکیـو با 
شکست در دیدار رده بندی دستش از مدال دور 

ماند و به مقام پنجم رسید. 
 چه شد از مقام پنجم المپیک توکیو  

در نروژ به مدال برنز جهان رسیدید؟
سطح المپیک با مسابقات جهانی کاملا 
متفاوت است. ما برای رسیدن به المپیک یک 
پروسه 4 ساله را طی کردیم. خداراشکر تیم ملی 
در المپیک نیز نتیجه خوبی گرفت، اما عملکرد 
تیم ملی در مسابقات جهانی واقعا فوق العاده 
بود. خوشحال هستم من نیز در این موفقیت 
سهم کوچکی داشتم و به مدال برنز رسیدیم و 
تا حدودی توانستم ناکامی خود در المپیک را 

جبران کنم.
 خوشحالی ای که »بنا« بعداز کسب 
مدال برنز توسط شما کرد به قدری بود 
که انگار به مدال طلا رسیدید؛ علت آن 

چه بود؟
در بحث تیمی کسب مدال فوق العاده 
تاثیرگذار است؛ از طرفی قرعه سختی به من 
خورد و کسب مدال برنز واقعا خوشحال کننده 
بود. آقای بنا نیز با این خوشحالی همه چیز را 

برای من تکمیل کرد.
 کارکردن زیرنظر محمــد بنا چگونه 

است؟ 
هر کشتی گیر آرزوی این را دارد که بتواند 
زیرنظر محمد بنا تمرین کند و ایشان مربی او 
باشد؛  من امیدوار هستم این موفقیت ها با بتا 

ادامه دار باشد و روز به روز بهتر شود.
 در طول مسابقات، رقابت شما مورد 
توجه بسیاری از علاقه مندان به کشتی 
بود؛ اما در نتیجه گیری کمی بداقبال 

بودید؛ علت آن چیست؟
من دوست دارم همانند بازیکنان برزیلی در 
فوتبال بازی و رقابت زیبایی را از خود ارائه دهم. 
سبک کشتی من نیز به گونه ای است بیشتر 
فنی است تا بخواهم حریف را با قدرت بدنی از 
زمین خارج کنم و امتیاز بگیرم؛ اما در بعضی از 
مسابقات اشتباهاتی رخ می دهد که به رغم بازی 
خوبی که شما انجام می دهید از حریف شکست 
می خورید و یک سر کشتی برد است و سر دیگر 
باخت. من تلاش بیشتری می کنم و امیداورم 

بتوانم طلسم شکنی کنم.

گفــتوگــو
محمدعلی گرایی:

 سبک کشتی من 
 مانند »برزیل« 

در فوتبال است! 

ایسنا: شرکــت »ایده پروران تبلیغ« به عنوان کارگزار جدید 
باشگاه استقلال معرفی شد. طی قراردادی میان مدیرعامل 
باشگاه استقلال و شرکت ایده پروران تبلیغ، این شرکت 
به عنوان کارگزار رسمی باشگاه استقلال معرفی شد. طبق این 
قرارداد کف تعهد کارگزار در فصل جاری ۵۰۰ میلیارد تومان و 
در صورت افزایش درآمد کارگزار، باشگاه از این درآمدها سهم 
بالایی خواهد برد.  ۱۵۰ میلیارد تومان از تعهد کارگزار مربوط 

به تبلیغات محیطی بازی های خانگی باشگاه استقلال است.
تسنیم: مـربی تیــم فوتبال سپــاهان اصــفهان گفت که 
اعضای این تیم آرزوی شکست خوردن هیچی تیمی ندارند. 
علیرضا مرزبان درباره شروع خوب سپاهان در لیگ برتر مقابل 
مس رفسنجان و اینکه از طلایی پوشان به عنوان مدعی اصلی 
قهرمانی یاد می شود، اظهارداشت: معیار ما برای جذب بازیکن 
در فصل جدید، ترمیم تیم بود. خوب یا بد بودن بازیکن ملاکی 
جداگانه است، اما می خواستیم توازن تیمی خود را ترمیم 
کنیم. در جذب بازیکن جدا از مسائل فنی، تاکتیکی  و تکنیکی، 
مساله کیفیت روانی بازیکنان هم مهم بود. باید نفراتی را جذب 
می کردیم که در سپاهان احساس خوبی داشته باشند و بتوانند 
به تیم کمک کنند. مربی سپاهان در پاسخ به این پرسش 
که آیا سپاهان می تواند نوار قهرمانی های پرسپولیس را پاره 
کند یا خیر، گفت: ما از شکست خوردن هیچ تیمی خوشحال 
نمی شویم و به دنبال شادکردن زندگی خودمان هستیم تا با 
احساس خوبی با پیروزی های خود به دست بیاوریم. باید روی 
پای خودمان بایستیم و اگر هر اتفاقی در پایان کار رخ دهد، برای 
ما دردآور نیست. چون احساس می کنیم که تلاش خودمان را 
انجام داده ایم و آرزوی شکست دیگران را نداشته ایم. آرزوی 
ما این است که تیم های مدعی هم نتیجه بگیرند تا لیگ برتر، 

هیجان و جذابیت بیشتری داشته باشد.

  سرمربی آرژانتینی اتلتیکومادرید درباره دست ندادن با 
کلوپ بعداز شکست برابر لیورپول توضیح داد. اتلتیکومادرید 
در دیدار حساس برابر لیورپول با نتیجه 3 بر 2 تن به شکست 
داد. بعداز بازی سیمئونه بدون دست دادن با کلوپ زمین بازی 
را ترک کرد. او درباره این  رفتارش گفت: من معمولا بعد از 
بازی با مربیان حریف دست نمی دهم و اصلا چنین رفتاری را 
دوست ندارم. سلام کردن و دست دادن اجباری را دوست ندارم. 
نمی گویم که این رفتار درست است یا اشتباه. تنها می گویم که 
چنین فرهنگی را دوست ندارم. الان اگر کلوپ را ببینم مشکلی 
با او ندارم و دست می دهم اما اگر این رفتار اجباری باشد آن 
را دوست ندارم. سیمئونه درباره شکست تیمش افزود: من 
دوست ندارم که بعداز بازی بگویم که تیمم 
خوش شانس بوده است یا بدشانس و اصلا 
به چنین چیزی اعتقاد ندارم. لیورپول 
بازی را بهتر آغاز کرد و تلاش بیشتری 
هم داشت. بازی سختی برابر یک 
تیم بزرگ داشتیم. بازی را خوب 
آغاز نکردیم و با خوردن گل دوم 
شرایط بسیار سخت شد. این 
مربی آرژانتینی ادامه داد: در 
نیمه دوم بهتر بازی کردیم. 
خوب  بسیار  دوم  نیمه  در 
بودیم اما اخراج گریزمان و 
ضربه پنالتــی برای لیورپـول 
شـرایط را تغــییر داد و مهمتر 
اینکه پنالتی ما هم گرفته نشد. 
می توانم از داوری عصبانی باشم 
اما همه چیز مربوط به بازی است. 
داوران هم مثل ما اشتباه می کنند. 
از نظر مــن تکنولوژی VAR خوب است و 
حداقل به داوران این امکان را می دهد که 
در تصمیم خود تجدیدنظر کنند. او درباره 
درخشش گریزمان گفت: او در این بازی 
درخشید اما اخراجش این درخشش را بد 
کرد. چنین صحنه ای قبلا هم رخ داد و فکر 

می کنم که داور سختگیری کرد.

فوتبالداخلی

بیــنالــملل

علیرضانیکبختواحدی
کارشناس فوتبال   

رئیس فدراسیون کشــتی گفت: اگر رفیق بازی کردم کـــه 
اینطور نبود، نتیجه آن را در مسابقات جهانی نروژ دیدیم. 
علیرضا دبیر عنوان کرد: زمان ما با 2۰-3۰ سال پیش متفاوت 
است. زمانی اگر کسی دانشجو بود شاید همه تعجب می کردند 
اما حالا همه بچه های ما که قهرمان المپیک و جهان بودند غیر 
از یکی دانشجو هستند. البته آن یکی هم الان تربیت معلم 
می خواند. رئیس فدراسیون کشتی ادامه داد: دهه ۸۰ شاگرد 
طهرانچی بودم، به او ارادت دارم، 2 سال گذشته وقتی فدراسیون 

آمدم تفاهم نامه ۵ ساله نوشتیم و کسب 3 مدال در اسلو حاصل 
آن تفاهم نامه است. دکتر طهرانچی در برخی حوزه ها به ما 
مشاوره داد که ما مزد آن را گرفتیم و امیدواریم اتفاقاتی که در 
کشتی رخ داد برای رشته های دیگر هم رخ دهد. دبیر درباره 
رعایت پروتکل های بهداشتی، خاطرنشان کرد: در یکسال 
گذشته خانواده بچه ها، اصحاب رسانه، از من ناراحت شدند 
چون ما اجازه ندادیم کسی به تمرینات بیاید. ما اولین تیمی 
بودیم که همه نفرات مان واکسینه شدند. واکسینه جواب داده و 

از هموطنان می خواهم همه این کار را انجام دهند. چون مراجع 
تقلید و همین طور دانشمندان ما توصیه می کنند این موضوع 
هم شرعی است و هم علمی. وی در پاسخ به سوال دیگر مبنی 
بر اینکه بعد از مسابقات جهانی تغییر در کار ایجاد کرده و برخی 
موضوع را مطرح کردند که »درستکار« رفیق شماست، تصریح 
کرد: غلام محمدی عزیز ماست، اما مربیگری مانند دوی امدادی 
است. محمدی زحمت خود را 2۰ سال گذشته کشیده است و از 
او تشکر می کنم. رفیق بازی کردم یا نه، این موضوع خودش را در 
نتایج تیم ملی نشان داد. از نظر من خداراشکر انتخاب درستی 
بود، خیلی ها بعدا قبول کردند. ما در روزهای آینده مسابقات 
لیگ، زیر 23 سال جهان، نیروهای مسلح و بعد مسابقات 
قهرمانی کشور، جام تختی، مسابقه رودررو با آمریکا و ...  را داریم.

علیرضا دبیر: 

رفیق بازی کردم یا نه، در »نروژ« نتیجه  گرفتیم

    حاشیه 
در دقایق ابتدایی مسابقات پیکان و نفت مسجدسلیمان 
شاهد اعتراض خودروسازان به داور مسابقه بودیم. 
سعید دقیقی سرپرست پیکانی ها وارد صحنه شد و 
اعتراض هایی را به داور داشت. این ماجراها اما خیلی زود 

فروکش کرد و در نهایت بازی ادامه پیدا کرد.

         کنایه 
مهدی طارمی مهاجم تیم ملی در حساب توئیتری خود 
با کنایه به صحبت های اسکوچیچ نوشت: باید عرض کنم 
که بازیکنان ایرانی علاوه بر تکنیک فردی و جنگندگی 
و ... از لحاظ دانش فوتبال و تاکتیک خیلی درک بالایی 

دارند، ولی متاسفانه مشکلات جایی دیگر است.

          درگیری
درگیری ها بین بازیکنان النصر و الهلال به دلیل کری 
پرحاشیه بازیکن الهلال  به حدی بالا گرفت که نیروهای 
امنیتی برای ممانعت از افزایش تنش ها وارد زمین 
مسابقه شدند، تیم های الهلال و پوهانگ با برتری مقابل 

حریفان خود راهی فینال شدند. 

ت
شــ

سنو
عک

قلعه نویی، فیروز کریمی را »ناک .اوت« کرد 

پیروزی شیرین »فرهاد«

آرمان ملی: روزگذشتــه رقابت های هفته اول لیگ برتر 
در حالی پیگیری شد که تیم استقلال موفق شد حریف تازه 
لیگ برتری شده خود را شکست دهد تا فرهاد مجیدی و آجورلو 

اولین گام را با پیروزی بردارند. 
 خط ونشان گل گهر

در چارچوب هفته اول مسابقات لیگ برتر فوتبال ایران، تیم 
گل گهر دیروز از ساعت ۱۶ مقابل تراکتور قرار گرفت که در 
پایان شاگردان امیر قلعه نویی با حساب 4 بر یک به پیروزی 
رسیدند. تراکتور فصل گذشته با 4۵ امتیاز و به دلیل تفاضل 
گل بهتر بالاتر از گل گهر در رده چهارم قرار گرفت. گل گهر 
در نیمه اول با 4 گل به برتری رسید. دقیقه ۱2 امین پورعلی 
روی پاس مهدی تیکدری در موقعیت تک به تک با اخباری 
قرار گرفت و با یک ضربه دیدنی گل اول را وارد دروازه تراکتور 
کرد. در ادامه سعید صادقی در دقیقه ۱۶ با شوتی از پشت 
محوطه جریمه گل دوم را به ثمر رساند. سپس مرتضی تبریزی 
در دقیقه 2۱ روی پاس یونس شاکری گل بعدی را زد. این 
پایان کار نبود و سعید صادقی در دقیقه 3۸ گل چهارم را نیز 
زد. در نیمه دوم تراکتور در دقیقه ۸۶ توسط عباس زاده یکی از 
گل های خورده را جبران کرد. در پایان گل گهر با حساب 4 بر 

یک به برتری رسید.

 برد ذوب آهن
تیم های صنعت نفت آبادان و ذوب آهن دیروز از ساعت ۱۸ در 
ورزشگاه تختی آبادان رودرروی یکدیگر قرار گرفتند که این 
مسابقه در نیمه دوم با نتیجه یک بر صفر به سود ذوب آهن به 
پایان رسید. بازی در نیمه اول از سوی گاندوها طوفانی شروع 
شد و آنها یک توپ را نیز به تیرک دروازه حریف کوبیدند، اما 
رفته رفته با گذشت دقایق بازی صنعت نفت هم موقعیت هایی 
را روی دروازه تیم حریف خلق کرد؛ اما در نهایت بازی بدون 
گل پایان یافت و دو تیم به رختکن رفتند. در نیمه دوم نیز تیم 
صنعت نفت آبادان بهتر کار کرد اما سرمربی تیم ذوب آهن 
تعویض هایی را انجام داد و در یکی از تعویض های طلایی 
تارتار، عارف رستمی تک گل مهمی را در دقایق پایانی به ثمر 
رساند. پاس در عمق شنانی، رستمی را در موقعیت تک به تک 
با دروازه بان قرار داد. این مهاجم با سر، توپ خود مدافع حریف 
را از بازی خارج کرد و در نهایت توپ را به گل تبدیل کرد. 
بدین ترتیب با نتیجه یک بر صفر ذوب آهن در هفته اول سه 

امتیاز مهم را دشت کرد.
 برتری استقلال

دیدار تیم های فوتبال استقلال و هوادار دیروز از ساعت ۱۸ 
در ورزشگاه آزادی آغاز شد. دقیقه یک موقعیت عالی برای 

بازیکنان استقلال که تبدیل به گل نشد. دقیقه 2 خطای زبیر 
نیک نفس روی بازیکن هوادار از سوی داور خطا گرفته شد و 
یک ضربه آزاد برای هواداری ها رقم  خورد. دقیقه 3 ارسال بلند 
بازیکنان استقلال روی دروازه تیم هوادار تبدیل به گل نشد. 
دقیقه 4حمله خطرناک استقلالی ها روی دروازه حریف در 
دستان دروازه بان تیم هوادار قرار گرفت. دقیقه 7 ضربه سر 
سبحان خاقانی حاصلی برای شاگردان مجیدی نداشت و به 
دروازه هوادار نرسید. دقیقه ۱۵شوت نیما انتظاری بازیکن 
هوادار را حسینی با واکنشی دیدنی راهی کرنر کرد. دقیقه 23 
ارسال تیم هوادار از کنار دروازه آبی پوشان راهی اوت و تبدیل 
به ضربه ایستگاهی برای شاگردان عنایتی شد. دقیقه 2۶ شوت 
سبحان خاقانی از کنار دروازه هوادار به بیرون رفت و تبدیل به 
کرنر شد. دقیقه 37 خطای بازیکن هوادار روی سبحان خاقانی 
گرفته شد و یک ضربه ایستگاهی برای استقلال رقم خورد که 
این توپ با اختلاف از کنار دروازه حریف به بیرون رفت. نیمه 
اول این دیدار با نتیجه تساوی بدون گل به اتمام رسید. دقیقــه 
۵3 ناظمی، داور بازی برخورد ارسلان مطهری و حق شناس، 
دروازه بان هوادار را پنالتی تشخیص داد. دقیقه ۵۵ ناظمی، 
داور بازی دستور به تکرار پنالتی داد . دقیقه ۵۶ حق شناس 
پنالتی غفوری را گرفت. دقیقه ۵۹ شوت زمینی جعفر سلمانی 
از پشت محوطه جریمه وارد دروازه هوادار شد. دقیقه ۸۱ سانتر 
خطرناک مهدی پور در محوطه جریمه به سلمانی رسید و ضربه 
او با برخورد به حق شناس به کرنر رفت. در ادامه گلی ردوبدل 
نشد تا شاگردان مجیدی در اولین دیدار به پیروزی یک بر صفر 

مقابل تیم هوادار برسند.  
 فولاد به دنبال برد 

روزجمعه و در آخرین دیدار هفته اول رقابت های این فصل 
لیگ برتر تیم های پرسپولیس و فولادخوزستان به مصاف هم 
می روند. مربی تیم فوتبال فولادخوزستان گفت: تیم خوب و 
پرمهره ای داریم و بازیکنان مان می توانند در ادامه مسیر به ما 
کمک کنند. ایمان مبعلی درباره آمادگی فولاد پیش از بازی 
با پرسپولیس در هفته اول لیگ برتر، اظهارکرد: دو، سه مرحله 
اردوی خوب داشتیم و کم کم برای اولین بازی مان مقابل 
پرسپولیس آماده می شویم. پرسپولیس در جام باشگاه های 
آسیا شکست خورده است اما قطعا یک بازی خیلی سخت با این 
تیم داریم. وی افزود: هیچ تیمی از قبل بازنده نیست و هر تیمی 
که تمرکز بیشتری داشته باشد و با برنامه بهتر و تلاش بیشتر 
کار کند، می تواند برنده باشد. ما هم تلاش می کنیم در اولین 
بازی مان در خانه نتیجه بگیریم و بتوانیم با برد پرسپولیس به 
سه امتیاز برسیم و دل هواداران را شاد کنیم. مربی تیم فوتبال 
فولادخوزستان بیان کرد: خیلی نمی خواهم به مشکلات مان، 
پنجره بسته و اینکه نتوانستیم بازیکن بگیریم، ورود کنم. 
اکنون پنجره مان باز است اما بازیکنی نیست که جذب کنیم. 
البته به دنبال جذب بازیکن هستیم. ضمن اینکه باید بگویم تیم 
خوب و پرمهره ای داریم و همین بازیکنان می توانند در ادامه 

مسیر به هدف هایی که باشگاه دارد، به ما کمک کنند.

خـــبر

 : GQ  علي دایي در گفت وگو با مجله

وارد سیاست نمي شوم؛ اما صداي مردم خواهم ماند 
   کسانی در فوتبال ایران مسئولیت دارند که هیچ تجربه ای ندارند

آرمان ملی: مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال ایران در یک 
گفت وگوی مفصل درباره مسائل مختلف صحبت کرد و از 
پاس گلش به »خداد عزیزی« به عنوان لحظه ای خاصی یاد کرد.

 رونالدو 
علی دایی به مدت ۱۵سال ونیم با ۱۰۹ گل زده رکورد بهترین 
گلزن تاریخ فوتبال در رده ملی را در اختیار داشت تا ماه گذشته 
که کریستیانو.رونالدو رکورد او را شکست. دایی در گفت وگو با 
مجله GQ  خاورمیانه گفت: مردم شاید فکر کنند که من بابت 
سوالاتی که درباره رونالدو می شود، ناراحت می شوم اما صادقانه 

می گویم که چنین چیزی نیست. »کریس« شخصیت 
ورزشی فوق العاده ای است و از دید من بیرون از 

زمین هم یک جنتلمن است. او در فوتبال یک 
قهرمان است و باعث افتخار است که حالا او 

رکورددار بهترین گلزن در رده ملی است.
 بازی با استرالیا 

وی در یادآوری بازی به یادماندنی ایران 
با استرالیا در مرحلــه پلی آف راهیــابی به 

جام جهانی ۱۹۹۸ که تیم ملی پــس از اینکه 
ابتدا با نتیجه 2 بر صفــر از میزبانش 

در ملبــورن عقــب افتاد، در 
ادامــه کریم باقری یکی از 
گل هــای خورده را جبران 

کرد و سپس خداد عزیزی گل تساوی را روی پاس استثنایی 
دایی به ثمر رساند تا ایران با این تساوی راهی جام جهانی 
فرانسه شود، افزود: آن لحظه )پاس گلش به خداد( مهمتر از 
تمامی گل های دوران حرفه ای ام بود. هرگز آن بازی را فراموش 

نخواهم کرد. لحظه معجزه آسایی بود.
 بازی با آمریکا 

علی دایی اظهارداشت: بازی با آمریکا در جام جهانی ۱۹۹۸ 
خاص بود، اما ما به عنوان فوتبالیست نشان دادیم که ورزش 
می تواند فراتر از سیاست باشد. ورزش انسان ها را گرد هم 

می آورد.
 مایلی کهن 

وی همچنیــن دربــاره مشکلاتــی که با محمد 
مایلی کهن سرمربی پیشین تیم ملی ایران داشت، بیان 
کرد: چند روز طول می کشد تا بتوانم ریشه های مشکلم 
با مایلی کهن را توضیح دهم اما به طور خلاصه می توانم 
بگویم بزرگترین مساله، مدیریت ورزش در ایران است؛ 
اینکه افرادی در فوتبال ایران در رأس کار 
هستند که هیچ تجربه  و درکی 

از فوتبال ندارند.
 سایپا 

دایــی کــه پس از 
اعلام بازنشستگی 

در سال 2۰۰۶ به مربیگری روی آورد و سایپا را به تنها 
قهرمانی اش در لیگ برتر رساند، تاکیدکرد: می توان گفت که 
فوتبال عشق و زندگی من است و مربیگری را هم به همان اندازه 
بازیگری دوست دارم اما چنین شخصیتی ندارم که بتوانم در 

فوتبال با هر کسی کنار بیایم. 
 سیاست 

مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال ایران تصریح کرد که تمایلی 
ندارد مانند فوتبالیست هایی همچون ژورژ.وه آ وارد سیاست 
شود. وی در این باره گفت: هرگز در ایران وارد سیاست نخواهم 
شد و شانسی برای این کار وجود ندارد. من هیچگاه به سیاست 
کاری نداشته ام اما همیشه پای مردم کشورم خواهم ایستاد. 
تنها یک چهره ورزشی نیستم، بلکه یک چهره اجتماعی هم 
هستم. اگر ببینم چیزی اشتباه است، اگر ببینم مردم دارند 
رنج می برند و اگر مشکلاتی وجود داشته باشد، در مورد این 
مسائل صحبت خواهم کرد تا صدای شان شنیده شود. این 
را خیلی مهم می دانم. وی خاطرنشان کرد: هرگز عشقی که 

مردم ایران حتی پس از سال های گذشته از پایان دوران 
حرفه ای ام به من ورزیدند را فراموش نخواهم کرد. عشقی 
هم که من نسبت به آنها دارم، همان قدر قوی است. برای 
من خیلی مهم است که مردم مرا تنها به عنوان بازیکن 
فوتبال به یاد نیاورند. می  خواهم مرا به عنوان یک انسان 

به یاد بیاورند.


